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Halmen på vej ud af energisektoren – er det meningen?

Danske Halmleverandører har i juli 2010 fremsendt vedlagte brev til Det Energipoliti-
ske Udvalg, for at gøre opmærksom på det paradoks som er under vejs til at opstå 
omkring udfasning af halm i energisektoren på nuværende tidspunkt. 

Det er foreningens indtryk af, at politikerne på Christiansborg er enig om halmens 
vigtige betydning som råvare til energi i dag og i fremtiden. Derfor er det vigtigt der
sikres et stabilt forbrug til forbrænding også i de kommende år, indtil nye teknologier 
er klar til at aftage halmen i fuldskala anlæg, som i bedste fald står klar om 5-7 år. 

I det vedlagte brev er en nærmere gennemgang af problemstillingen.

Foretræde
Danske halmleverandører anmoder om foretræde for Det Energipolitiske udvalg, for 
at kunne uddybe problematikken og fremlægge nogle forslag til hvor foreningen ser 
mulighed for, at undgå det forestående fald i halmanvendelsen. 

Dato for eventuel foretræde kan planlægges med Thomas Holst i Danske Halmleve-
randørers sekretariat, på telefon 3339 4691 eller mail thl@lf.dk

Udvalget er velkommen til at kontakte Hans Stougaard på 4036 1901, for uddybende 
bemærkninger til dette brev eller for en aftale bilaterale uddybende møder.

Med venlig hilsen

Hans Stougaard
formand for De Danske Halmleverandører
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